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Abstract (en)
The electrical connector (1) has an insulating body (3), which is releasable by a tool from the plug side (7) of a housing section (5). A locking device
(10) and a receiving recess (12) are separated in the circumferential direction of housing section. The locking device has two shell-shaped locking
units (4), which are separated from one another. The receiving recess has a corresponding number of locking unit receptacles (11) for the locking
units. The locking units are for the locking unit receptacles and each has a support element for the insulating body, which is sticking out laterally. An
independent claim is also included for an unlocking tool for the insulating body of an electrical connector.

Abstract (de)
Elektrischer Steckverbinder 1, mit einem rohrförmigen Gehäuseabschnitt 5, in dem ein elektrischer Steckkontakte 6 tragender mit dem
Gehäuseabschnitt 5 über eine in eine Aufnahmeausnehmung 12 des Gehäuseabschnittes 5 eingreifende Rasteinrichtung 10 verrasteter
Isolierkörper 3 angeordnet ist, wobei die Rasteinrichtung 10 mindestens ein federndes Abstützelement 14 für den Isolierkörper 3 aufweist
und der Isolierkörper 3 des Gehäuseabschnittes 5 Werkzeug lösbar entrastbar ist. Erfindungsgemäß ist der Isolierkörper 3 von der Steckseite
7 des Gehäuseabschnittes 5 aus Werkzeug lösbar und die Rasteinrichtung 10 und die Aufnahmeausnehmung 12 in Umfangsrichtung des
Gehäuseabschnittes 5 geteilt ausgeführt und weist mindestens zwei voneinander getrennte Rastteile 4 und eine entsprechende Anzahl von seitlich
zueinander beabstandete Rastteileaufnahmen 11 auf.
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